# ST. MARK'S SCHOOL 70TH ANNIVERSARY FUND-RAISING CAMPAIGN

Basing upon the ethos of Christian whole-person education as propounded by the Anglican Church, St. Mark's School has been established for 70 years since 1949. In these years, the School has nurtured a large number of outstanding students. To cater for the diverse educational needs and encourage students to strive for excellence, our school has laid down a development plan. The aims are as follows:

- 1. To improve campus learning environment
- 2. To provide learning opportunities for students
- 3. To recognise outstanding students

# PLAN FOCUS 1. INFRASTRUCTURE

### a) Improving the Covered Playground

An excellent learning environment is conducive to students' learning and development. Utilising the existing space in the covered playground and canteen area, our school plans to install sliding doors and air-conditioners to offer a more ideal space for different uses including lessons, lunch, extra-curricular activities, small-scale talks, music practice, etc., not only benefitting the students, but also reducing the noise arising from activities and the disturbance to the nearby residents.





### b) Upgrading Hall Facilities

Drama education is one of the distinctive elements in St. Mark's School. Students from the Drama Team often participate in different public competitions, and won various awards. Each year, our school organises the Drama and Music Fiesta which entices a large number of students and audience to attend. Lam Woo Hall is the main venue for multi-functional activities, yet the multimedia equipment is to be upgraded. Our school plans to install the lighting control system to create different lighting effects and support the development of the Drama Team enhancing the quality of drama production. Besides, weekly assemblies, services, talks, talent shows, etc. are held in the Hall. Enhancing the hall facilities can cater the needs for learning and activities which are beneficial in developing students' potential.





The estimated budget for infrastructure is around \$1,500,000.

# **2. EXPERIENTIAL LEARNING**

### a) Cultural Exchange

Apart from the mainland exchange programme subsidised by the Education Bureau, our school organises one overseas cultural exchange tour every year which allows students to widen their horizons and enhance their English language abilities. To offer different students opportunities to join the tour, our school plans to provide about ten places for students who are eligible for the subsidy and meet the following requirements: students with financial difficulties; students with outstanding academic or inter-school competition performance; and student leaders with good contributions to school.

### b) Music Tour

With the outstanding performance of the Music Teams, our school plans to organise regular music-related global exchange to let students participate in overseas music events and performances as well as overseas student exchange in order to enrich their music development.



### Music Awards in Recent Years

2019	71st HK Schools Music Festival Senior Mixed Voice Choir (Church Music - Chinese) - FIRST & Certificate of Honours Senior Mixed Voice Choir (Foreign Language) - SECOND & Certificate of Merit Junior Mixed Voice Choir (Foreign Language) - Certificate of Merit
2018	HK Youth Music Interflows String Orchestra - GOLD AWARD School Band - SILVER AWARD 70th HK Schools Music Festival Senior Mixed Voice Choir (Foreign Language) - SECOND & Certificate of Merit

2018	Junior Mixed Voice Choir (Foreign Language) - Certificate of Merit Symphonic Band - Certificate of Merit
2017	HK Youth Music Interflows
	School Band - GOLD AWARD
	String Orchestra - SILVER AWARD
	Full Orchestra - SILVER AWARD
	69th HK Schools Music Festival
	Senior Mixed Voice Choir (Foreign Language)
	- FIRST & Certificate of Honours
	Junior Mixed Voice Choir (Foreign Language)
	- Certificate of Merit
	Symphonic Band - Certificate of Merit
	Full Orchestra - Certificate of Merit

The estimated budget for experiential learning is around \$1,500,000.

## **3. SCHOLARSHIPS**

To encourage our students to perform outstandingly, our school sets up different scholarships to commend students who achieve excellently in the following areas:

- 1. academic results;
- 2. overall academic position;
- 3. academic progress;
- 4. public examination results; and
- 5. extra-curricular activities and community service.

Based on the change in the era and students' potential, the school also sets up other scholarships. The amount of each scholarship is HK\$5,000 for the duration of 5 years. The school appeals for your munificent patronage.

## ACKNOWLEDGEMENT

For any donation of HK\$100,000 or above, the donor's name will be inscribed on the commemorative plaque placed at the main entrance of the school.

Your generous support is crucial to our efforts on the development of the school.

獎學金

為鼓勵學生在不同範疇爭取佳 績,本校設有不同的獎學金, 表揚在以下範疇取得優異表現 的同學:

- 1. 學科成績
- 2. 總成績
- 3. 學業成績進步
- 4. 公開試成績

5. 課外活動及社區服務 學校亦會不時因應時代變遷及 學生潛能,增設其他獎學金。 每項獎學金的認捐金額為5,000 元,為期五年,請踴躍捐助。

### 鳴謝

凡捐款達100,000元或以上者, 將在學校大堂牆壁的牌匾上留 名紀念。

冀盼各位能慷慨解囊,鼎力支 持學校的發展。

### 2018

#### **HK Youth Music Interflows**

- String Orchestra GOLD AWARD
- School Band SILVER AWARD

#### 70th HK Schools Music Festival

- Senior Mixed Voice Choir (Foreign Language) - SECOND & Certificate of Merit
- Junior Mixed Voice Choir (Foreign Language)
  Certificate of Merit
- Symphonic Band Certificate of Merit

### 2017

#### **HK Youth Music Interflows**

- School Band GOLD AWARD
- String Orchestra SILVER AWARD
- Full Orchestra SILVER AWARD

#### 69th HK Schools Music Festival

- Senior Mixed Voice Choir (Foreign Language) - FIRST & Certificate of Honours
- Junior Mixed Voice Choir (Foreign Language)
  Certificate of Merit
- Symphonic Band Certificate of Merit
- Full Orchestra Certificate of Merit

兩項學習體驗的預算所需金額約為 150萬元。 音樂之旅

本校的音樂團隊表現出色,學校有 意定期舉辦與音樂相關的國際交 流,讓學生參加當地的音樂活動, 參與海外演出,與海外學生進行交 流,提高學生的音樂造詣。





學校近年榮獲的音樂獎項

### 2019

71st HK Schools Music Festival

- Senior Mixed Voice Choir (Church Music - Chinese) - FIRST & Certificate of Honours
- Senior Mixed Voice Choir (Foreign Language) - SECOND & Certificate of Merit
- Junior Mixed Voice Choir (Foreign Language) - Certificate of Merit

### 文化交流

除每年接受教育局資助,舉 辦國內考察活動,學校亦會 每年會舉辦一次長線海外文 化交流,讓學生擴闊眼界, 提升英語能力。為讓不同 對 舉生有機會參加,學校計劃 每年預留約十個名額,資助 符合下列條件的學生:

學

羽日

艚

- 1. 有經濟困難的學生;
- 學業成績優異或於校際比 賽有出色表現的學生;
- 對學校有一定貢獻的學生 領袖。





添置禮堂設備

戲劇教育為本校的特色項目之 一, 戲劇組同學經常參與不同 的公開比賽, 屢獲殊榮, 學校 每年亦會舉辦戲劇及音樂匯 演,吸引大批同學及觀眾出 席。禮堂是本校主要的綜合活 動場地, 禮堂多媒體設備確 害 學校計劃增添 有提升的需要。 燈光控制系統, 以營造不同的 燈光效果,支援戲劇組的發 展,提升戲劇質素。 除此之 外,每週的週會、各類型的崇 講座、 學生才藝表演等亦 拜、 會於禮堂進行,提升禮堂設備 能配合不同學習及活動需要, 對發展學生的潛能有莫大裨 益。

優化有蓋操場

優良的學習環境對學生的學習 及成長皆有正面影響。學校計 劃 善用現時有蓋操場及飯堂位 ,加裝趟 門 並安裝空調, 罯 學生提 供更理想的空間, 膳、 課外活動、 課. 練習等用途, 生受惠,亦能減低活動所 璺 產生的聲浪,減低對毗鄰屋邨 居民的影響。





後 舍 達 設

# 聖馬可中學 70周年校慶籌款計劃

聖馬可中學以聖公宗的基督教全人教 育理念為基礎,自1949年創校至今70 載,培育了不少出色的人才,取得豐 碩成果 為配合不同教育需要,鼓勵 同學努力求進,學校擬訂了發展計 劃,目的如下:

1. 優化學習環境

2. 為學生提供學習機會

3. 向表現優異的學生作出肯定

二 零